

## **Mission Prayer Movement: Asia**

April 25, 2023

### **Prayer Requests for OLD Church in Japan:**

1. An-Chan (Japanese Missionary sent to the Middle East) is on his home assignment. Pray for his visits to churches in the JCCMN that are supporting him.
2. Pray for the generation of young leaders who attended the YDS Conference (3/25-3/27). Pray that they will continue to have a passion for missions, and that they will be a worker of God's kingdom.
3. OLD is hosting a summer school. Their pre-event will be on May 3<sup>rd</sup> and 4<sup>th</sup>. They desire to share Bible stories and the love of our Heavenly Father to kids and their parents. They have a few university students who will volunteer with them in August. Praise God for this opportunity and pray for the salvation of those who attend!

### **Prayer Requests for Asia:**

*Major Heatwave:* Many parts of Asia have been affected by a prolonged heatwave. Thailand has reached a record of 113.7F on April 15<sup>th</sup> while Laos reached 108.9F. There have been school closures and deaths in many countries. Pray for safety and access to treatment, especially for the many workers who have to work outside.

*South Korea:* South Korea has a high suicide rate despite its technologically advanced society. South Koreans struggle with loneliness, rising household debt, a lack of leisure time and limited access to mental health resources. Celebrities are not immune and have died from suicide this past year. Pray for hope, salvation, support, and access to mental health resources for those who are struggling with suicidal thoughts. Pray that South Korean leaders would address this problem. Pray for those who have lost a loved one or is supporting someone with a mental health crisis.

## **宣教祈禱運動：亞洲**

**4/25/2023**

### **為日本 OLD 教會代禱：**

1. An-Chan (派往中東的日本傳教士) 正在做他的家庭作業。

為他拜訪支持他的教會, JCCMN, 禱告。

2. 為參加 YDS 大會 (3/25-3/27) 的新一代年輕領袖代禱。

祈求他們繼續對宣教充滿熱情, 讓他們成為上帝國度的工人。

3. OLD 正在舉辦暑期學校。他們的預備班將於 5/3 和 4 日舉行。他們渴望向孩子和他們的父母分享聖經故事和天父的愛。他們有幾個大學生會在 8 月與他們一起做義工。

為這個機會讚美主. 為參加者的得救祈禱！

## 為亞洲代禱：

### 大熱浪：

亞洲許多地區都受到持續熱浪的影響。如泰國, 4 月 15 日達到了 113.7F 的記錄, 而老撾達到了 108.9F。許多國家的學校都關閉和有人死亡。

為這些人的安全和獲得治療祈禱, 特別紀念許多必須在外面工作的工人。

### 南韓：

儘管技術發達, 韓國的自殺率仍然很高。很多韓國人正處於孤獨、不斷增加的家庭債務、缺乏閒暇時間, 及常常與生活鬥爭之中. 但是獲得很有限的心理健康資源。名人也不能倖免, 在過去的一年已經有幾位死於自殺。

為那些有自殺念頭的人禱告, 祈求他們能看見希望、救贖、支持, 和他們能獲得心理健康資源。祈求韓國領導人能解決這個問題。

為失去親人或正在支持患有精神疾病的人祈禱。